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Sak 22/01637 - Innspill kommunedelplan fysisk aktivitet, friluftsliv og idrett

Nittedal Idrettsråd er av den oppfatning at høringsutkast for kommunedelplan fysisk aktivitet, friluftsliv og
idrett overordnet er en god og gjennomarbeidet plan hvor de viktigste momentene er med. Klarer
kommunen å følge opp planen de kommende årene, vil Nittedal bli en kommune som legger godt til rette
for økt fysisk aktivitet, friluftsliv og idrett for alle innbyggere.

Nittedal idrettsråd vil likevel komme med følgende innspill:

For at planen skal la seg gjennomføre må den sees i sammenheng med kommuneplanens arealdel, og
tidligere høringsuttalelse fra NIR. Nittedal kommunen må ta et selvstendig ansvar for at ny kommuneplan
identifiserer/avsetter nye areal til fremtidig vekst og utvikling av idrettsanlegg. Avsetting av nye arealer kan
ikke overlates til private utbyggingsinitiativer.

Erfaringer fra de seneste år viser en økende utfordringer med støy fra idrettsanlegg/nærmiljøanlegg og
klager fra tilliggende naboer. Tilbakemelding fra statsforvalteren om at områder avsatt til nærmiljøanlegg,
lek og fysisk aktivitet i en reguleringsplan ikke tillater normal idrettsaktivitet for barn/ungdommer som
medfører noe støy, tilsier at Nittedal kommune må være mer presis i sin beskrivelse av arealformålet.

I lys av Nittedal kommune sin egen Resultatvurdering av kommunedelplan for fysisk aktivitet, friluftsliv og
idrett 2018-2030, ønsker NIR en noe mer forpliktende beskrivelse av de neste fire år.

Idrettsrådet setter pris på at planen fremhever det gode samarbeidet mellom Nittedal kommune og idretten,
og at «Nittedalsmodellen» fremheves. Vi ønsker imidlertid at planen er mer forpliktene med hensyn på
gode rammevilkår og da spesielt forutsigbarhet på finansiering av samarbeidsmodellen.
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